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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:487 Underhåll på befintliga vägar och järnvägar

I en aktuell debattartikel går flera tunga företrädare för arbetsgivare och 
fackförbund ut och kräver att regeringen ska prioritera underhåll på vägar och 
järnvägar. Även vd:n för WSP Sverige skriver, i en annan debattartikel, om 
behovet av ökat underhåll på våra vägar.

Det skribenterna är eniga om är det stora behovet av underhåll inom befintlig 
infrastruktur. Även Trafikverket påpekar i sin infrastrukturplan fram till 2033 
att vägar och järnvägar kommer att vara i ett sämre skick 2033 än de är i dag.

Det är anmärkningsvärt att regeringen och dess myndighet med öppna ögon 
prioriterar bort nödvändigt underhåll på viktig infrastruktur. För Sverige, ett 
land i norra delen av Europa, är fungerande infrastruktur livsviktig för vår 
basindustri, vår beredskap och våra medborgare, vilket debattörerna så tydligt 
påpekar. 

Med anledning av texten ovan vill jag ställa en fråga till infrastrukturminister 
Tomas Eneroth:

 

Avser ministern och regeringen att agera så att underhåll på befintliga vägar 
och järnvägar prioriteras?

………………………………………

Thomas Morell (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-05-11
Besvaras senast
2022-06-02
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


